



展現專業知識 贏取終極大獎

Show your knowledge and Win the ultimate prize

上期挑戰答案 Answer for Previous Challenge

挑戰 23 Challenge 23 2020/12/7 – 12/13

1. 請問金沙中國其下的物業有哪幾間餐廳可以在深夜提供服務?
Which of the below restaurant that is located inside the properties of Sands China can provide service to the guests at midnight?
 - A. 帝王點心、皎月食坊、色香味
Imperial House, Moonlight Noodles Shop, Market Bistro
 - B. 帝王點心、皎月食坊
Imperial House, Moonlight Noodles Shop
 - C. 色香味
Market Bistro
2. 以下哪項關於帝王點心的資料是正確的?
Which of the below description about Imperial House is correct?
 - A. 提供來自中國各地的廚師烹製拿手的地方美食與特製點心
Featuring regional delicacies, Dim Sum specialties, authentically prepared by chefs from the region
 - B. 位於澳門威尼斯人地面大堂，1042號
Locate at Level 1, Shop 1042, The Venetian Macao
 - C. 以上皆是
All of the above
3. 以下哪項關於皎月食坊的資料是正確的?
Which of the below description about Moonlight Noodles Shop is correct?
 - A. 創新的「西餐」飲食概念邦街 Bond Street
Present an innovative dining concept on 'western cuisine'
 - B. 提供不同亞洲美食，包括麵食、炒飯、點心、中國菜及果汁等
Offer plenty of choices when it comes to Asian cuisine, from noodles, fried rice and dim sum to Chinese tea and fresh juices
 - C. 以上皆是 All of the above
4. 以下哪項關於色香味的資料是正確的?
Which of the below description about Market Bistro is correct?
 - A. 網羅來自香港、澳門與越南等東南亞地區的風味麵點美饌
The menu brings dishes from Macau, Hong Kong, and Vietnam
 - B. 即叫即製，自助點菜形式讓點餐及上菜更顯效率
Cook after your order and make your dining experience more efficient
 - C. 以上皆是
All of the above
5. 請問公司旗下的所有酒店所提供的客房訂餐服務營業時間是?
What is the hours of operation for the In-Room dining service in the hotels of our Company?
 - A. 24小時 24 hours daily
 - B. 12小時 12 hours daily
 - C. 8小時 8 hours daily